
VIDK	  Styrelse	  Möte	  14/1-‐2013	  
	  
§1.	  Mötets	  Öppnande	  

-‐ Anders	  hälsade	  alla	  välkomna	  och	  förklarade	  mötet	  öppnat.	  
	  

§2.	  Godkännes	  Dagordningen	  
-‐ Dagordningen	  godkändes	  

	  
§3.	  Val	  av	  justeringsmän	  

-‐ Anders	  Sundström	  och	  Markus	  Lindvall	  
	  

§4.	  Ekonomi	  
-‐ A.	  Lundén	  kunde	  rapportera	  att	  ekonomin	  ser	  bra	  ut.	  

	  
§5.	  Cuper	  
-‐	  Samtliga	  cuper	  skall	  ha	  gått	  bra	  och	  alla	  har	  fått	  sina	  pengar,	  undantag	  för	  
Gurkapucken	  där	  några	  matcher	  blev	  inställda	  utan	  att	  de	  meddela	  domarna	  om	  
detta.	  
	  
§6.	  Årsmöte	  
-‐	  Årsmötet	  kommer	  att	  hållas	  2-‐5/5-‐13.	  Platsen	  blir	  efter	  lång	  diskussion	  
Reykjavik	  då	  priset	  är	  rätt	  och	  vi	  ser	  det	  som	  ett	  spännande	  resemål	  med	  bra	  
möjligheter	  till	  både	  upplevelser	  och	  uteliv.	  Vi	  kommer	  lägga	  ut	  på	  FB	  samt	  maila	  
ut	  till	  våra	  medlemmar	  om	  datum	  samt	  att	  1000kr	  skall	  vara	  insatt	  på	  VIDK:s	  
konto	  senast	  28/2-‐13	  som	  garanti.	  	  
	  
§7.	  DFK	  
-‐	  Vi	  hade	  en	  diskussion	  kring	  organisationen	  DFK	  som	  inte	  levererar	  det	  som	  
lovas	  domarna	  i	  form	  av	  mittsäsongsträff	  men	  även	  den	  lysande	  frånvaron	  av	  
”gransk”	  som	  ingen	  domare	  har	  fått	  under	  säsongen.	  
	  
§8.	  Övrigt	  

-‐ Presenten	  till	  medlemmar	  planeras	  att	  levereras	  till	  Ankan	  mellan	  21-‐
27/1-‐13.	  

	  
§9.	  Mötets	  avslutande	  

-‐ Ankan	  tackade	  för	  visat	  intresse	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  
	  


